
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

                                              Nr 9/2018 w dniu 06.06.2018 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 18.00 
 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

1. Grzegorz Owczarzak- 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. Krystyna Urbańska           

          - Wiceprzewodnicząca,    

 sekretarz komisji 

obecna 

3. Łukasz Wachowiak 

 

nieobecny 

4. Stanisław Kida obecny 

5. Wiesław Ewertowski obecny 

6. Tomasz Kranc nieobecny 

7. Krzysztof Migasiewicz obecny  

8. Jacek Brzostowski nieobecny 

9.  Halina Sobota obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Łukasz Wachowiak 

2. Jacek Brzostowski 

3. Tomasz Kranc 

 

      Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Małgorzata Osuch – przewodnicząca Rady Powiatu 

2. Krzysztof Jachna – starszy Bractwa 

3. Przedstawiciele Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Sokach 

 

 

 

 



 

- 2 - 

 

1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 1.1.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 1.2. Rola lokalnych stowarzyszeń w krzewieniu tradycji, kultury, postaw patriotycznych. Zapoznanie z 

 działalnością Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Skokach. 

1.3.  Turniej bractw kurkowych oraz zawody dla przedstawicieli samorządu powiatowego. 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty.   

 

 Ad.2. Posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji odbyło się w siedzibie Kurkowego Bractwa 

Strzeleckiego w Skokach, przy ul. Wągrowieckiej 4c. Posiedzenie przebiegało w dwóch częściach. 

Pierwsza część miała charakter sesyjny Bractwa, w której to starszy Bractwa Krzysztof Jachna 

omówił rolę lokalnych stowarzyszeń w krzewieniu tradycji, kultury, postaw patriotycznych w 

odniesieniu do roli miejscowego Kurkowego Bractwa Strzeleckiego. W dalszej części Starszy Bractwa 

zapoznał członków komisji z historią i działalnością Bractwa. Członkowie komisji na bieżąco 

zadawali pytania, jako że temat i goście niezwykli. Odpowiedzi na zadawane pytania były 

wyczerpujące i ciekawe. Podczas dyskusji członkowie bractwa zwrócili się z prośbą o rozpoznanie 

przez Zarząd dwóch kwestii: 

a) Czy istnieje możliwość zakupu karabinka sportowego( KBKS) dla bractwa przez powiat, w chwili 

obecnej używana jest broń prywatna, 

b) Ogrodzenie strzelnicy w Antoniewie ( pomysł zasugerowała radna Halina Sobota) 

          

  Ad.3. Druga część posiedzenia miała miejsce na strzelnicy brackiej im. „Zielonoświątkowego króla 

kurkowego A.D. 1939 Stanisława Glinkiewicza” w Skokach, gdzie przeprowadzone zostały: VI 

turniej bractw kurkowych ziem cysterskich, zawody dla przedstawicieli samorządu powiatowego o 

pamiątkową tarczę, zawody indywidualne, zawody wiatrówkowe, kur cysterski. Najlepszy wynik 

wśród członków komisji osiągnął radny Stanisław Kida. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski 

 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 
        Krystyna Urbańska                                                  Grzegorz Owczarzak 

-- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


